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Doprava do Pecse  
Nejsnažší doprava do Pecse je vlak. Ovšem je možno také zvolit autobus do Budapeště a poté vlak 
do Pecse. Vybrala jsem si vlak z Brna, zpáteční lístek stojí okolo 1600kč. 
  
Ubytování 
Byla jsem ubytovaná na koleji asi 2min od nemocnice. Prvotní šok z malinkatého pokojíku pro dvě 
osoby vystřídal šok z přítomných švábů. Kolej ovšem prochází rekonstrukcí, a nové části již vypadají 
moc hezky. Na patře je koupelna, záchod, kuchyně a některá patra mají možnost vyjít na větší terasu. 
  
Stravování 
V pracovních dnech jsme měli oběd zajištěný v jídelně v nemocnici. V nejvyšším patře nemocnice se 
nacházela malá jídelna, kde chodili převážně studenti. Výběr jídla nebyl žádný. 
  
Doprava ve m ěstě 
Do centra se dalo dojít pěšky pomalou chůzí asi za půl hodiny, jinak bylo možno zvolit autobus. 
Jednotlivá jízdza stála asi 30kč, měsíčník asi 200kč. 
 
Nemocnice 
Vědecký výzkum jsem začala na oddělení Biologie, stejně jako pět dalších. Toto oddělení nemělo stáž 
nijakým způsobem zajištěnou, a proto jsem měla možnost přejít na oddělení Kardiologie, kde přístup 
lékařů i veškerého personálu byl velmi vstřícný. Zbytek stáže jsem strávila v hemoreologické laboratoři 
s Ph.D. studentkou, která výborně mluvila anglicky, vysvětlila nám princip a fungování všech přístroju 
v laboratoři a naučila nás pracovat s nimi. 
 
Volný čas 
Lidé z místní organizace nám uspořádali uvítací a rozlučkovou oslavu, vinný večer a provedli nás po 
městě, ostatní aktivity jsme si plánovali a organizovali sami. Pecs byla letos Evropským městem 
kultury, a proto se tam konalo mnoho koncertů a akcí pro širokou veřejnost. 
 
Lidé 
V Pecsi se sešla parta skvělých lidí, hlavně z Itálie a Ruska, ale také z Řecka, Bulharska, Rumunska 
a Turecka. 
 
Jazyk 
Většina obyvatel Maďarska hovoří pouze maďarsky. Někdy je problém domluvit se dokonce i na 
nádraží. Mladší generace mluví anglicky, starší spíš německy. 
  
Závěr 
Za měsíc v Maďarsku jsem nabyla spoustu nových zkušeností. V nemocnici se mi moc líbilo, bylo to 
nejenom zajímavé, ale i poučné. Sešel se tam úžasný kolektiv lidí. 
 


